
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 5. 9. 2023 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2.  

Rozpočet mesta Rožňava vrátane rozpočtových a príspevkových 

organizácií – plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30. 6. 

2023 

Michaela 

Stehlová 

3.  
Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane rozpočtov 

rozpočtových a príspevkových organizácií na rok 2023 

Michaela 

Stehlová 

 

4. Návrh na udelenie ocenení KSK 
Ladislav Dávid 

 

5. Rožňavský jarmok Ladislav Dávid 

6. Európsky týždeň mobility – súčinnosť športových klubov Ladislav Dávid 

7. Harmonogram využitia športovej haly pre športové kluby Ladislav Dávid 

8.  Rôzne  

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4 

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za za 

 

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  13. 6. 2023. 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za 

 

Uznesenie č. 01/09/2023 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Rozpočet mesta vrátane rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií – plnenie 

rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30. 6. 2023 

 

Michaela Stehlová – prezentovala predložený materiál. Plnenie je spracované spolu s plnením 

rozpočtových a príspevkových organizácií a hodnotí sa k 2. zmene rozpočtu mesta na rok 2023. 

Plnenie príjmovej časti  v hodnotenom období je splnené na 36,48% a plnenie výdavkovej časti 

rozpočtu je splnené na 30,50%. Plnenie je ovplyvnené najmä z dôvodu nízkeho plnenia 

v oblasti kapitálových príjmov, nakoľko mnohé projekty ešte neboli realizované a z toho 

dôvodu má následne aj výdavková časť nižšie plnenie ako sme očakávali. Jednotlivé položky 

rozpočtu sú hodnotené v dôvodovej správe a takisto aj v tabuľkovej časti materiálu. 

 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Rozpočet mesta vrátane rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií – plnenie 

rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30. 6. 2023 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za 



 

Uznesenie č. 02/09/2023 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu brať na 

vedomie rozpočet mesta vrátane rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií – 

plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30. 6. 2023.  

 

 

k bodu č. 3 

Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

a príspevkovej organizácie na rok 2023 

 

Michaela Stehlová –  navrhujú upraviť výšku príjmov a rovnako aj výšku výdavkovej časti. 

Návrh rozpočtu predložila ako vyrovnaný. V príjmovej časti je možné všimnúť si najväčšiu 

zmenu pri dotáciách – úprava dotácií na ZŠ a MŠ podľa oznámení z ministerstiev, za obedy 

zadarmo, za riešenie migračných výziev a mnohé iné. Ďalej navrhujú úpravu za stravné v ŠJ 

podľa očakávaného plnenia do konca roka. Následne boli všetky príjmy prenesené aj do 

výdavkovej časti a urobená úprava podľa potreby. Zmeny sú aj v kapitálovom rozpočte na 

základe aktualizácie jednotlivých projektov a zároveň doplnenie nových projektov. 

Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:   Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

a príspevkovej organizácie na rok 2023 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 03/09/2023 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 3. 

zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 2023 podľa návrhu uznesenia 

predloženého materiálu.  

 

 

k bodu č. 4. 

Návrh na udelenie ocenení KSK 

Ladislav Dávid -  Každoročnou tradíciou Košického samosprávneho kraja (KSK) je udeľovanie 

najvyšších ocenení regionálnej samosprávy - Ceny Košického samosprávneho kraja, Ceny 

predsedu Košického samosprávneho kraja a Čestnej ceny  predsedu Košického 

samosprávneho kraja. Osobitnou kategóriou udeľovania cien , ktorú samosprávy kraj môže 

udeliť sú ceny Čestné občianstvo Košického samosprávneho kraja  a Historická osobnosť 

regiónu. Tieto ocenenia udeľuje KSK raz ročne jednotlivcom a kolektívom a to najmä za 



osobitný prínos pre rozvoj Košického samosprávneho kraja, za vynikajúce výsledky dosiahnuté 

v humanitárnej, cirkevnej, technickej, kultúrnej a umeleckej, publicistickej, verejnoprospešnej, 

medicínskej, podnikateľskej i športovej činnosti, za zásluhy o rozvoj a priateľstvo medzi 

národmi a regiónmi a osobnostiam, ktoré svojim celoživotným prínosom významne ovplyvnili 

historický vývoj v Košickom kraji. Výzva pre občanov, organizácie či združenia bola 

zverejnená na webovom sídle mesta, úradnej tabuli, RVTV aj facebooku s dátumom ukončenia 

4. 9. 2023. K dnešnému dňu nebol predložený ani jeden návrh.  

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:   Návrh na udelenie ocenení KSK 

Číslo uznesenia:  4 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za 

 

 

Uznesenie č. 04/06/2023 – členovia komisie berú na vedomie informatívnu správu o Návrhu 

udelenia ocenení KSK.  

 

 

k bodu č. 5 

Rožňavský jarmok 2023 

 

Ladislav Dávid  – jarmok sa bude konať v dňoch 14.- 16. 9. 2023, obyvateľov čaká bohatý 

kultúrny program, množstvo rôznorodých stánkov, občerstvenie... V tomto čase ako sprievodné 

podujatie bude futbalový turnaj prípraviek, čoho súčasťou bude aj zápas Internacionálov 

s legendami futbalového klubu Rožňava v rámci 110. výročia futbalového klubu.  

 

Číslo hlasovania: 6.   

Bod rokovania:   Rožňavský jarmok 2023 

Číslo uznesenia:  5 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 



 

Uznesenie č. 05/09/2023 – členovia komisie informatívnu správu o programe Rožňavského 

jarmoku 2023 berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 6 

Európsky týždeň mobility – súčinnosť športových klubov 

 

Eva Hovorková/Ladislav Dávid – bola zverejnená  výzva o zapojenie  sa do ETM -Európskeho 

týždňa mobility 2023, ktorý sa bude konať od 16. – 22. septembra 2023. Tento rok sa krajiny 

opäť spojili, aby oslávili a podporili udržateľnú a inteligentnú mobilitu v celej Európe. 

Európsky týždeň mobility je každoročnou iniciatívou Európskej komisie, ktorá slúži ako 

platforma na zvýšenie povedomia o dôležitosti udržateľných foriem dopravy a zmenu našich 

cestovných návykov už viac ako 20 rokov. Téma ročníka Európskeho týždňa mobility (ETM) 

2023 je ŠETRI ENERGIU. Táto téma sa zameriava na dôležitosť znižovania energetických 

nákladov a spotreby v oblasti dopravy s cieľom dosiahnuť udržateľnú a efektívnu mobilitu. 

K dnešnému dňu sa prihlásili materské, základné aj stredné školy do kampane. Tak ako aj 

minulé roky boli zapojené aj športové kluby s prezentáciou svojej činnosti, žiadame opätovne 

o ich súčinnosť.  

 

Číslo hlasovania: 7.   

Bod rokovania:   Európsky týždeň mobility – súčinnosť športových klubov 

Číslo uznesenia:  6 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 06/09/2023 – členovia komisie informatívnu správu berú na vedomie a súhlasia 

s participáciou športových klubov a ich prezentácie.   

 

 

k bodu č. 7 

Harmonogram využitia športovej haly pre športové kluby 

 

Ladislav Dávid -predložený je harmonogram využitia pre športové kluby v MFT na prípadné 

pripomienkovanie. Pripomienky sa hlavne týkali vykurovania, čistoty a technického 

zabezpečenia budovy. Plánuje pracovné stretnutie so správcom budovy (gymnázium),  

zástupcami mesta a športovými klubmi, ktoré využívajú športovú halu.  

 

 



 

Číslo hlasovania: 8.   

Bod rokovania:   Harmonogram využitia športovej haly pre športové kluby 

Číslo uznesenia:  7 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 07/09/2023 – členovia komisie informatívnu správu berú na vedomie a súhlasia 

s pracovným stretnutím dotknutých inštitúcií a klubov.    

 

 

k bodu č. 8 

Rôzne: rekonštrukcie resp. výstavba nových športovísk - požiadavka 

Ladislav Dávid – žiada kompetentné odbory mestského úradu o informovaní členov komisie 

o predloženie plánu rekonštrukcií a výstavby nových športovísk, úspešnosť v predkladaní 

výziev a podobne. 

 

Číslo hlasovania: 9.   

Bod rokovania:   rekonštrukcie resp. výstavba nových športovísk - požiadavka 

Číslo uznesenia:  8 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Michal 

Bagačka 

5/  

Ivana 

Mikolajová 

Za - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 08/09/2023 – členovia komisie informatívnu správu s požiadavkou berú na 

vedomie a žiadajú predložiť  na najbližšie zasadnutie komisie plán infraštruktúry športovísk.     

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid   

tajomníčka komisie                        predseda komisie 


